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PROTOKoT NR s/2017

Z POSIEDZENIA KOMISJT GOSPDARKI MIEJSKTEJ I OCHRONY SRODOWISKA
RADY MIASTA WTOCTAWEK

z dnia 23 marca 2017 roku
pod przewodnictwem radnego Pana Stanislawa Warzonkoskiego,

kt6re odbylo siq w siedzibie UrzQdu Miasta Wfocfawek sala 20.

Proponowanv porzadek obrad:

1. Sprawy organ izacyjne:

a) otwarcie obrad,

b) stwierdzen ie quorum,

c) przyjqcie protokolu nr 4 z dnia 27.02.2011.
d) zmiany do porzqdku obrad

2. Zaopiniowanie projektu uchwafy zmieniajqcej uchwalg w sprawie nadania statutu
Schroniska dla Zwierzqt we Wfoclawku oraz zmiany uchwaly w sprawie utworzenia
jednostki bud2etowej pn.: ,,Schronisko dla Zwierzqt" we Wloclawku.

3. Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie przyjqcia ,,Raportu z realizacji Programu

ochrony 5rodowiska przed halasem dla miasta Wloctawek za 2016 rok".
4. Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie ustanowienia pomnik6w przyrody.

5. Zaopiniowanie projektu uchwaly zmieniajqcej uchwalq w sprawie okreilenia
przystank6w komunikacyjnych bqdqcych wlasno6ciq lub zarzqdzanych przez Gminq

Miasto Wfocfawek, udostqpnianych dla Operator6w i Przewoinik6w oraz w sprawie

okreilenia warunk6w i zasad korzystania z tych obiekt6w.
6. Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie Programu opieki nad zwierzQtami

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomnoici zwierzqt w mieicie Woclawek na rok

20L7.

7. Wypracowanie opinii do projektu uchwaly w sprawie jednoosobowej sp6lki Gminy

Miasto Wloclawek pod nazwq,,Miejskie Budownictwo Mieszkaniowe Sp6lka

z ograniczonq odpowiedzialno5ciq".

8. Sprawy bie2qce iwolne wnioski.



Ad. 1

Sprawy organizacyjno-porzqdkowe.

W posiedzeniu, kt6remu przewodniczyl radny Stanislaw Wawrzonkoski Przewodniczqcy
Komisji udzial wziqli czlonkowie Komisji wg. listy obecnoSci stanowiAcej zalqcznik do
niniejszego protokotu. O godzinie 9m Przewodniczqcy Komisji otworzyl obrady, po powitaniu
czlonk6w Komisji oraz go6ci poinformowal, i2 zgodnie z listq obecno5ci w posiedzeniu

uczestniczy 7 cztonk6w Komisji, co wobec skladu wynoszEcego 9 os6b stanowi quorum i

pozwala na podejmowanie prawomocnych decyzji. Przewodniczqcy poinformowaf, i2 w Biurze

Rady Miasta znajdowai siq do wglqdu protok6l Nr 4 z dnia 21.02.2077 roku, z kt6rym
czfonkowie mogli sie zapoznai iwnie(i swoje uwagi.

Wobec braku uwag ze strony czlonk6w Komisji protok6i zostal przyjqty w drodze
przeprowadzonego gfosowania. Za jego przyjqciem radni opowiedzieli siq jednomy6lnie.

Nastqpnie Przewodniczqcy Komisji przedstawil proponowany porzqdek obrad, do kt6rego nie

wniesiono zmian i uwag, w zwiqzku z tym zaproponowany porzqdek zostat uznany za

obowiEzujEcy.

Ad. 2

Zaopiniowanie projektu uchwaly zmieniajqcej uchwafq w sprawie nadania statutu
Schroniska dla Zwierzqt we Wloclawku oraz zmiany uchwaty w sprawie utworzenia
jednostki budietowej pn.:,,Schronisko dla Zwierzqt" we Wloclawku.
Wprowadzenia do pro.jektu uchwaly dokonal Dyrektor Wydziatu Gospodarki Miejskiej Roman

Stawisi6ski informujqc,2e na terenie miasta obserwuje siq przypadki przebywania dzikich

zwierzqt, co moie powodowai naruszenie porzqdku publicznego oraz zagro2enie

bezpieczeistwa mieszkaric6w. W zwiqzku z powyiszym zasadnym jest wskazanie podmiotu,

do kt6rego zadad nale2ei bqdzie podejmowanie interwencji w przypadku pojawienia siq

dzikich zwierzqt na terenie miasta. MajEc na wzglqdzie powy2sze proszq o podjqcie uchwaty w

proponowanym brzmieniu.

Przewodniczqcy radny Stanislaw Wawrzonkoski otworzyl dyskusjq:

Radnv Krzvsztof Kukucki zaproponowal wypracowanie wniosku do Prezydenta Miasta

Wloclawek o zabezpieczenie w bud2ecie Srodk6w finansowych na realizacjq dodatkowych

zadari uwzglqdnionych w 53 pkt. 13 Statutu Schroniska dla Zwierzqt we Wloctawku.

Wobec braku innych glos6w w dyskusji Przewodniczqcy Komisji poddal pod giosowanie

projekt uchwaly zmieniajqcej uchwatq w sprawie nadania statutu Schroniska dla Zwierzqt we

Wloclawku oraz zmiany uchwaly w sprawie utworzeniajed nostki bud2etowej pn.:

,,Schronisko dla Zwierzqt" we Wloclawku.
W wyniku przeprowadzonego gtosowania za wydaniem pozytywnej opinii opowiedzialo siq 7

cztonk6w Komisji, przy braku glos6w przeciwnych iwstrzymujqcych siq.

W glosowaniu wziqlo udzial 7 czlonk6w Komisji.

Nastqpnie Przewodniczqcy Komisji poddal pod glosowanie ww wniosek Komisji Gospodarki
Miejskiej i Ochrony Srodowiska do Prezydenta Miasta.

W wyniku przeprowadzonego gtosowania za wnioskiem pozytywnie opowiedzialo siQ 5
czfonk6w Komisji, przy braku glos6w przeciwnych i 2 glosach wstrzymujqcych sie.



Wniosek stanowi zalEcznik do protokolu.

Ad.3
Zaopiniowanie projektu uchwaiy w sprawie przyjqcia ,,Raportu z realizacji Programu
ochrony Srodowiska przed halasem dla miasta Wloclawek za 2016 rok".
Wprowadzenia do projektu uchwaly dokonala Dyrektor Wydzialu Srodowiska Pani Monika
Szudzikowska informujqc, ii Uchwatq Nr XXXV /79/2O73 Rady Miasta Wfoclawek z dnia 26
sierpnia 2013 w sprawie ,,Programu ochrony irodowiska przed halasem dla miasta
Wloclawek", zostat przyjety program naprawczy, okre6lajqcy dzialania, kt6rych realizacja

umo2liwi dostosowanie poziomu halasu do obowiqzujqcych norm. Zgodnie z jego ustaleniami

organem odpowiedzialnym za kontrolq postqp6w realizacji dokumentu jest Prezydent Miasta

Wloclawek, kt6ry do dnia 31 marca ka2dego roku przekazuje Radzie Miasta Wfoclawek raport
z realizacji programu za rok ubiegfy. Przyjqcie ,,Raportu z realizacji Programu ochrony

Srodowiska przed hatasem dla miasta Wloclawek za 20!6 rok" nie wvwoluie skutk6w

finansowych.

Wobec braku glos6w w dyskusji Przewodniczqcy Komisji poddat pod giosowanie

zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie przyjqcia ,,Raportu z realizacji Programu

ochrony Srodowiska przed hafasem dla miasta Wfoctawek za 2015 rok".

W wyniku przeprowadzonego giosowania za wvdaniem pozytywnej opinii czlonkowie Komisji

opowiedzieli siq jednomySlnie, pozytywnie. W gfosowaniu wziqlo udzial 7 czlonk6w Komisji.

Opinia stanowi zatqcznik do protokolu.

Ad.4
Zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie ustanowienia pomnik6w przyrody.

Wprowadzenia do projektu uchwaly dokonala Dyrektor Wydzialu Srodowiska Pani Monika

Szudzikowska informujqc, ie Zgodnie z art. 6 ust. l pkt 6 ustawy z dnia 16 kwietnia 2004 r. o

ochronie przyrody (Dz. U. z 2015 r. poz. 1651 ze zm.) formami ochrony przyrody sq miqdzy

innymi pomniki przyrody. Zgodnie z art.44 ust. 1ww ustawy, ustanowienie pomnika przyrody

nastQpuje w drodze uchwaly rady gminy.

Zgodnie z art.45 ust. l ustawy z dnia 16 kwietnia 2004 r. o ochronie przyrody (Dz. U. z 2015 r.

poz. 1651 ze zm.), objqcie ochronq prawna wskazanych drzew jest jednoznaczne z

wprowadzeniem 162nych zakaz6w tj:
- niszczenia. uszkadzania lub przeksztalcania obiekt6w lub obszaru;
-wykonywania prac ziemnych trwale znieksztalcajqcych rzeibq terenu z przeciwpowodziowym

albo budowq, odbudowq, utrzymywaniem, remontem lub naprawq urzadze6 wodnych;

- uszkadzania i zanieczyszczania gleby;
- umieszczan ia tablic reklamowych.

Ponadto przyjqto, i2 w stosunku do pomnik6w przyrody, w ramach ochrony czynnej, ustala siQ

mo2liwo5d wykonywania zabieg6w pielqgnacyjnych izabezpieczajqcych koronq. Odstepstwo

to nie spowoduie utraty wartoici krajobrazowo-przyrodn iczych danego pomnika przyrody

pozwalajqc jednoczednie na zabezpieczenie drzewa przed skutkami rozlamania pnia czy

ztamania drzewa. Nadz6r sluib ochrony przyrody zagwarantuje prawidlowe przeprowadzenie

takich prac o ile zajdzie taka koniecznoSi.



Zgodnie z art. 44 ust. 3a ustawy z dnia 16 kwietnia 2004 r, (Dz. U, z 201.5 r. poz. 1651 ze zm.)
projekt uchwaty powoiujqcej pomnik przyrody wymaga uzgodnienia z wla(ciwym
Regionalnym Dyrektorem Ochrony Srodowiska.
W zwiqzku z powy2szym niniejszy projekt uchwaty zostal uzgodniony z Regionalnym
Dyrektorem Ochrony Srodowiska w Bydgoszczy.
Drzewa przewidziane do objqcia formq ochrony przyrody znajdujq siq:
- Cis Kolejarz na terenie nieruchomoici bqdqcej w uiytkowaniu wieczystym Polskich Kolei
Pa6stwowych S.A. z siedzibq w Warszawie;
- Dqb Kujawiak na terenie nieruchomo6ci stanowiacej wlasnoii Wojew6dztwa Kujawsko
Pomorskiego;
- Dqb Zawi6lak na terenie nieruchomoici bqdqcej w zatzqdzie Pafistwowego Gospodarstwa

Leinego Lasy Padstwowe Nadle6nictwo Wtoclawek.

Przedstawiciele w/w instytucji wyrazili zgodq na ustanowienie przedmiotowych drzew
pomnikami przyrody.

Uznanie za pomniki dqb6w icisu ma istotne znaczenie dla ksztaltowania tzw. zielonego
wizerunku miasta. Wyr62nienie przedmiotowych drzew poprzez uznanie ich za pomniki

przyrody przyczyni siq do: ksztaltowania w6r6d mieszkaic6w wra2liwo6ci estetycznej na

piqkno przyrody, wzrostu 6wiadomoici ekologicznej mieszkaric6w izwiqkszenia dbalolci o

walory przyrodn icze Srodowiska naturalnego.
Ustanowienie przedmiotowych drzew pomnikami przyrody niesie ze sobE koszty zwiqzane z

oznakowaniem tabliczkami informacyjnymi, wskazujqcymi na status prawny drzew bqdqcych

pojedynczymi tworami przyrody iywej oraz koszty wynikajqce z przeprowadzanych, dora2nie

i w razie potrzeby prac pielqgnacyjnych i konserwatorskich drzew.

Po skoriczonej wypowiedzi Przewodniczqcy Komisji otworzyl dyskusjq:

Radna Ewa Szczeoaiska zapytala o koszty zwiqzane z oznakowaniem tabliczkami

informacyjnvmi przedmiotowych drzew oraz czy sq zabezpieczone 6rodki w bud2ecie na ten

cel.
Dvrektor Wvdziafu Srodowiska Pani Monika Szudzikowska odpowiedziala, ie (rodki finansowe

sq zabezpieczone w wysokosci 10 tys. zi.

Wobec braku innych glos6w w dyskusji Przewodniczqcy Komisji poddal pod glosowanie

zaopiniowanie projektu uchwaly w sprawie ustanowienia pomnik6w przyrody.

W wyniku przeprowadzonego glosowania za wydaniem pozytywnej opinii cztonkowie Komisji

opowiedzieli siq jednomy6lnie, pozytywnie. W glosowaniu wziqto udziat 7 cztonk6w Komisji.

Opinia stanowi zalqcznik do protokolu.

Ad. 5

Zaopiniowanie projektu uchwaly zmieniajacej uchwale w sprawie okreSlenia

przystank6w komunikacyjnych bqdqcych wlasno6ciq lub zarzqdzanych przez Gmine

Miasto Wloclawek, udostepnianych dla Operator6w i Przewoinik6w oraz w sprawie

okreilenia warunk6w i zasad korzystania z tych obiekt6w.
Wprowadzenia do projektu uchwaly dokonal Dyrektor Wydziatu Gospodarki Miejskiej Pan

Roman Stawisiriski informujqc, i2 podjqcie ww uchwaly jest konieczne ze wzglQdu na

wprowadzenie do treici zafqcznika nr 3 niniejszej uchwafy nowej nazwy przystanku oraz

zwrqkszenie liczby przystank6w udostqpnianych przewoinikom.



W pierwszym przypadku jest to podyktowane zmianq nazwy KZPOW Wloclawek Sp. z o.o. na

Polskie Przetwory Sp. z o.o. Utrzymywana nazwa KZPOW wprowadza w biqd klient6w Sp6tki
Polskie Przetwory oraz jest niezgodna z rzeczywistym podmiotem prowadzqcym dziaialnoii
przy ulicy Wienieckiej we Wloclawku.
Udostqpnienie przewoinikom dodatkowych przystan k6w: Plocka - tqg 125, Plocka - Lqg L26

oraz Al. Jana Pawta -Smocza 146 nie ograniczy przepustowo6ci, nie pogorszy warunk6w ruchu
pojazd6w na ulicach miasta, z uwagi na poloienie infrastruktury na drogach wyjazdowych, w
oddaleniu od centrum miasta.

Wobec braku innych glos6w w dyskusji Przewodniczqcy Komisji poddal pod glosowanie

zaopiniowanie projektu uchwaiy w sprawie projektu uchwaty zmieniajqcej uchwafq w sprawie
okreilenia przystank6w komunikacyjnych bqdqcych wlasno6ciq lub zarzqdzanych przez Gmine
Miasto Wloclawek, udostqpnianych dla Operator6w i Przewolnik6w oraz w sprawie
okrejlenia warunk6w izasad korzystania z tych obiekt6w.
W wyniku przeprowadzonego glosowania za wydaniem pozytywnej opinii czfonkowie Komisji
opowiedzieli siq jednomy6lnie, pozytywnie. W glosowaniu wziqfo udzial 7 czlonk6w Komisji.

Opinia stanowi zalqcznik do protokolu.

Ad.6
Zaopiniowanie projektu uchwaty w sprawie Programu opieki nad zwierzetami bezdomnymi
oraz zapobiegania bezdomno6ci zwierzqt w mie6cie Wloclawek na rok 2017.
Wprowadzenia do projektu uchwaly dokonal Dyrektor Wydzialu Gospodarki Miejskiej Pan

Roman Stawisitiski informujqc, i2 na podstawie art. 11 ust. l ustawy z dnia 21 sierpnia 1997

roku o ochronie zwierzqt (Dz. U. z 2Ol3 r., po2.856, ze zm.) zapewnienie opieki bezdomnym

zwierzetom naleiy do zadai wlasnych gminy, a do kompetencji Rady Miasta Wtoclawek naleiy
przyjqcie w drodze uchwaly, corocznie do dnia 31 marca, Programu opieki nad zwierzQtami

oraz zapobiegan ia bezdomno6ci zwierzAt.

Program reguluje zasady opieki nad bezdomnymi zwierzQtami. Celem tego programu jest

przede wszystkim zapewnienie opieki bezdomnym zwierzetom z terenu miasta oraz
poszukiwanie nowych wla(cicieli dla zwierzag ograniczenie populacji bezdomnych zwierzat
poprzez usypianie 5lepych miot6w, sterylizacjq i kastracjq ps6w i kot6w, w tym kot6w wolno

2yjqcych, a takie wprowadzenie mechanizm6w motywacyjnych zachqcajQcych wlaicicieli
ps6w i kot6w do wykonywania tych zabieg6w; sprawowanie opieki nad kotami wolno
iyjqcymi; wskazanie gospodarstwa rolnego w celu zapewnienia miejsca dla zwierzqt
gospodarskich; zapewnienie calodobowej opieki weterynaryjnej w przypadkach zdarzei
drogowych z udzialem zwierzet.
Projekt Programu zostat przekazany do zaopiniowania Powiatowemu Lekarzowi Weterynarii
we Wloclawku, organizacjom spolecznym, kt6rych statutowym celem dzialania jest ochrona

zwierzat, dzialajqcym na obszarze gminy, dzieriawcom lub zarzqdcom obwod6w lowieckich,
dzialajqcych na obszarze gminy oraz Miejskiej Radzie Dzialalno5ci Poiytku Publicznego.

Przewodniczqcy Komisji zwr6cil uwage, 2eby,,Program" wyodrgbnii w zatqczniku do projektu

uchwatv.



Wobec braku innych glos6w w dyskusji Przewodniczqcy Komisji poddal pod glosowanie
zaopiniowanie projektu uchwafy w sprawie projektu uchwaty w sprawie Programu opieki nad
zwierzqtami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomnoici zwierzAt w mieicie Wtoctawek na

rok 2OI7 .

W wyniku przeprowadzonego glosowania za wydaniem pozytywnej opinii czfonkowie Komisji
opowiedzieli siq jednomy6lnie, pozytywnie. W glosowaniu wziqlo udziai 7 czlonk6w Komisji.

Opinia stanowi zalqcznik do protokoiu.

Ad. 7

Wypracowanie opinii do projektu uchwaly w sprawie jednoosobowej sp6lki Gminy Miasto
Wloclawek pod nazwq ,,Miejskie Budownictwo Mieszkaniowe Sp6fka z ograniczonq
odpowiedzialnoSciq".

096lnego wprowadzenia do projektu uchwaly dokonaf Przewodniczqcy Komisji, informujqc, i2

naleiy szacowa{ 2e ze wzglqdu na niskie dochody umoiliwiajqce uzyskanie wlasnego
mieszkania przez mtode rodziny, potrzeby sq wiqksze iwynosza, co najmniej 500 mieszkari
dodatkowo. Gmina Miasto Wiocfawek rozpoczqla przygotowania do realizacji programu
rewitalizacji czq6ci staromiejskiej miasta. Dla odwr6cenia proces6w degradacji planuje sie w
ramach rewitalizacji wybudowanie na terenach bqdqcych wlasno6ciq miasta mieszkari na

wynajem z tzw. doj(ciem do wlasno6ci, w kt6rych opfaty czynszowe bylyby niisze nii oplaty
czynszowe obowiqzujqce na tzw. wolnym rynku wynajmu mieszkaf . Powolanie sp6lki
zajmujqcej siq budowq mieszkafi wynika z potrzeby pozyskania dla budownictwa
mieszkaniowego nowych pozabud2etowych ir6del finansowania. Sp6lka budowad bqdzie
mieszkania oraz obiekty uzytecznoici publicznej w oparciu o Srodki zewnetrzne zwiqzane z

procesem rewitalizacji oraz w formie dlugoterminowego kredytu. Wnoszone aportem do

sp6lki nieruchomoSci gruntowe pozwolq na wybudowanie pierwszych mieszka6. Sukcesywnie
po dokonaniu podzial6w geodezyjnych iwycen wnoszone bqdq do sp6lki kolejne dziatki, co

pozwoli na pelnq realizacjq programu.

Prezydent Miasta bqdzie mial petna kontrolq nad realizacjE projektu na ka2dym jego etapie
poprzez pofitykq finansowq otaz pop(zez organy sp6lki. Podobne rozwiqzania w skali kraju ju2

funkcjonujq.
Natomiast szerszego wprowadzenia do ww projektu uchwaly dokonaf Zastqpca Prezydenta

Pan Jacek Wojciechowski dodajqc, 2e Sp6fka powstaje, aby skonstruowai spos6b

finansowania, kt6ry zapewni realizacjq tego zadania ze irodk6w pozabudietowych. UrzEd

Miasta przeprowadzif wstqpne rozmowy z Bankami, aby zbadai mo2liwo6ci finansowania tego
programu. Na chwilq obecnq jest wstepna deklaracja, 2e takie mo2liwo6ci istniejq. Wniosek

bqdzie procedowany z Bankami wtedy, kiedy bqdzie wiadomo ile to bedzie kosztowai, w jakim

tempie nastEpi budowa, ponadto bqdzie mo2na wtedy odpowiedziei na wszystkie pytania

Banku. W Polsce rozpoczqty jest Program Mieszkanie Plus, z naszej strony jest projekt, aby na

ul. Celulozowej budowai mieszkania czynszowe. Po pewnym czasie stana siq one
mieszkaniami komunalnymi, gdyi Program Mieszkanie Plus zaklada dwa modele
finansowania. Doj6cie do wfasno6ci rozkiadane jest na 25 lat. Program ten pozwoli, 2e na ul.

Celulozowej bqdzie rozszerzony projekt, kt6ry byl pierwotnie. Program funkcjonalo - uiytkowy
zakladaf wybudowanie 100 mieszkari w dw6ch budynkach. Jeden budynek 36 mieszkaniowy
natomiast drugi 64 mieszkaniowy i na ten cel w bud2ecie na 2017 rok przeznaczono 7mln. zt.

Uzyskanie finansowania z Banku Gospodarstwa Krajowego w ramach Mieszkania Plus zwolnifo
te 6rodki, kt6re pozwolily na przekazanie irodk6w na wykupy nieruchomo6ci w terenie



zrewitalizowa nym w kwocie 2 mln. zl., jak i na kapital Sp6iki, czyli te 5 mln. zl. Opr6cz kapitalu
pieniq2nego s4 dwie nieruchomo5ci przeznaczone do wniesienia aportem tj. nieruchomodi
przy ul. Tumskiej 11 iTumskiej 15, kt6re stanowiq wtasnoii Gminy. Przygotowywane sa
kolejne nieruchomo6ci przewidziane do wykupu iwniesienia aportem do Sp6lki. Zamierza sie
wprowadzii takie regulacje m6wiqce, 2e najwcze6niej moina wykupii mieszkanie po 5 latach,
ale nie p6iniej ni2 rok przed koricem umowy najmu, dlatego, ie mieszkania sq na wynajem z

doj5ciem do wlasnoSci, poza tym trzeba ustalii pierwszq wplatq, musi ona byi niisza ni2 w
MTBS, ale na poziomie ni2szym tego wkladu wlasnego w Banku. Zadaniem Sp6fki bgdzie
skonstruowanie takiej oferty, 2eby ta oferta byla atrakcyjna.
Po zakoiczonej wypowiedzi Przewodniczqcy otworzyl dyskusjq:
Radnv Piotr Czarnecki zapytal, z jakich Srodk6w bqdzie to finansowane?
Zastepca Prezvdenta odpowiedziaf, 2e jelli mieszkania bqdq wlasnoSciq Sp6lki, to za 6rodki
lokator6w, kt6rzy bqdq pfacili czynsz.

Radnv Piotr Czarnecki zapytal, co siq bqdzie dzialo w sytuacji nieplacenia czynszu, albo
placenia tylko przez potowq lokator6w, kto pokryje koszty?
Zastepca Prezvdenta odpowiedziat, ie owszem takie zagroienie istnieje, ale skala tego
zjawiska w stosunku do iloici mieszkai jest niewielka.
Radnv Piotr Czarnecki nadal dopytywal siq skqd Sp6fka bqdzie miala (rodki na to zadanie?
Zastepca Prezvdenta poinformowal, 2e odby.ly sie ju2 rozmowy z Bankiem Gospodarstwa
Krajowego, kt6ry realizuje w imieniu Rzqdu Program Mieszkanie Plus, w kt6rym znajdujq siq
dwa fu nd usze finansujace to.
Radnv Krzvsztof Kukucki powiedziat,2e powolanie Sp6tki daje mo2liwo5i naszemu miastu
realizowania budownictwa mieszkaniowego, kt6re w jakimS aspekcie rozwiqzuje probrem
mieszkaniowy dla czq6ci mieszkaric6w Wloclawka, ale nie obciq2a bud2etu miasta, bo sq to
mieszkania samofinansujqce siq, bo w czynszu lokator, najemca bqdzie sptacal kredyt
zaciEgniQty na budowq tego mieszkania. W MTBS mieszkaficy majQ w czynszu wpisanq splatq
kredytu, r6inica polega na tym, 2e w TBS mieszkania nigdy nie bqdq wfasnoiciq, tych ludzi,
kt6rzy splacaj4 kredp, natomiast tu jest prosty uktad, placi siq czynsz, splaca kredyt i

mieszkanie jest wlasne, dodatkowo wprowadzany jest czynnik rewita lizacyjny. Osiedle
zamkniqte w trudnym rejonie miasta, ulica Tumska i 60% odcinka ul.3 Maja do ul. Cyganki ma
szansq na nowq zabudowq.
Radnv Stanislaw Krzemieniewski zapytat, dlaczego powolywana jest Sp6lka?
Zastepca Prezvdenta odpowiedziai,2e Bank Gospodarstwa Krajowego wyklada 6rodki pod
warunkiem, 2e wsp6lnie z miastem zawiEie sp6ikq. Sp6lka ta, jest sp6tk4 celowa. Jeieli jest
niiszy udzial ni2 IOO%, to metoda zastosowana do Programu Mieszkanie 500 Plus przez BGK
nie more byi zastosowana, dlatego splata przez 25 lat z bud2etu nastqpu.ie poprzez
dokapitalizowanie sp6lki.
Radnv Andrzei Palucki stwierdzil, ie rozmowa prowadzona jest na dwa r6ine tematy i w
zwiEzku z tym zapytal czy sp6ika, kt6ra jest przedmiotem dyskusji do zaopiniowania zajmowai
siq ma czq5ciq rewitalizacyjnE iProgramem Mieszkanie Plus, bo w projekcie uchwaly mowa
jest o jednoosobowej sp6lce, a wczelniej mowa byla, 2e zostanie powolana druga sp6lka i w
tej sytuacji nie moie byi zarejestrowana, jako sp6ika jednoosobowa.
Zastepca Prezvdenta wyjainil wszelkie wqtpliwodci czlonk6w Komisji m6wiqc,2e zostaje
zawiqzana Sp6lka do cel6w rewitalizacji, kolejny etap jest w fazie negocjacji, kt6ry dot. ul.
Celulozowej. Negocjacje z BGK zmierzajq do tego, aby Sp6lka Miejska, kt6ra zajmie siq w
mieicie budownictwem mieszkaniowym, tak jak np. w Jarocinie powstal JTBS, kt6ra ma 100 %
wfasnoici Gminy, zawarla z BGK z Gminq umowq powotania sp6lki celowei, bo tak przewiduje



Program Mieszkanie Plus. Zarzqd i Rada Nadzorcza tej Sp6lki celowej powolywana jest przez
BGK, natomiast Gmina daje aportem grunt. Nasza Sp6tka wnosi wktad pieniq2ny w kwocie 5
tys. zl. niezbqdny do zawiqzania Sp6fki, natomiast do Sp6lki Celowej caly kapital wnosi Bank
Gospodarstwa Krajowego. BGK wypracowal dwa modele finansowania: pierwszy to
finansowanie przez Bank Gospodarstwa Krajowego Nieruchomoici, natomiast drugi to model
finansowany przez BGK Towarzystwo Funduszy lnwestycyjnych. Te dwa modele finansujq
Program Mieszkanie Plus.
W wyniku wywiqzania siq burzliwej dyskusji czlonk6w Komisji radny Andrzej Patucki dopytal
Zastepce Prezydenta czy w miedcie powstana dwie sp6lki, kt6ry odpowiadajqc potwierdzii
utworzenie dw6ch so6lek.
Wobec braku innych glos6w w dyskusji Przewodniczqcy Komisji poddal pod glosowanie

zaopiniowanie projektu uchwaty w sprawie jednoosobowej sp6lki Gminy Miasto Wloclawek
pod nazwq,,Miejskie Budownictwo Mieszkaniowe Sp6fka z ograniczonq odpowiedzialno3ciq".
W wyniku przeprowadzonego gfosowania za wydaniem pozytywnej opinii opowiedzialo siq 2
czlonk6w Komisji przy 2 glosach przeciwnych i l gtosie wstrzymujacym siQ. W glosowaniu
wziqlo udzial 5 cztonk6w Komisji.

Ad.8
Sprawy bieiqce i wolne wnioski.

Wobec wyczerpania porzqdku obrad PrzewodniczEcy Komisji zakodczyf posiedzenie.

No tym protok6l zokohczono

przewodniczyf

tisiawluJrzonkoski //l//,
4-/(,44C1tA

PrzewodniczQcy Komisji Gospodarki

Miejskiej i Ochrony Srodowiska

Sp. E.Pranik_o(



Komisj.r GorpoC.: r li Urrlskiel
iOchrony Stlilr'"l:ka

Rady Miasta lVloclawek

BRM. 0014.2.11.2017
Wlocfawek. 23 marzec 2ot7r.

Prezydent Miasta Wloclawka

OPINIA Nr tOlzOlT
Komisja Gospodarki Miejsklej i Ochrony Srodowiska

Rady Mlasta Wfoclawek
z dnia 23 marca 2017 roku

Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska Rady Miasta Wloclawek, podczas

obrad w dniu 23 marca 2017 roku wypracowala pozytywnq opiniq do projektu uchwaly

zmieniajacej uchwalq w sprawie nadania statutu Schroniska dla Zwierzqt we Wloclawku oraz

zmiany uchwaty w sprawie utworzenia jednostki budietowej pn.: ,, Schronisko dla Zwierzqt"
we Wtoctawku.

W wyniku gtosowania przeprowadzonego w obecnoici 7 radnych za wydaniem
pozytywnej opinii czlonkowie Komisji opowiedzieli siq jednomySlnie, przy braku glos6w
przeciwnych i wstrzymujqcych siq.

Miejskiej i Ochrony Srodowiska



Komisla Gosoer!.''\l triielskiei

i Ochror''/ | ;'; 
j'-'vrtsla.

RadY l"ii ;;i a V';li'c'l':'lel'

8RM.0014.2.18.2017

Wloclawek. dnia 23 marca 2017 roku

Prezydent Miasta Wfoclawek

WNIOSEK NR2I2OT7

Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska

z dnia 23 marca 2017 roku

Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska Rady Miasta Wloclawek na
posiedzeniu w dniu 23 marca br. w zwiqzku z wypracowaniem pozytywnej opinii do projektu
uchwaly zmieniajqcej uchwatq w sprawie nadania statutu Schroniska dla zwierzqt we
Wfoctawku oraz zmiany uchwaty w sprawie utworzenia jednostki budietowej pn.:

,,Schronisko dla ZwierzQt" we Wloclawku wnioskuje do Prezydenta Miasta Wloctawek o
zabezpieczenie irodk6w finansowych na realizacjq dodatkowych zada6 uwzglqdnionych w g

3 pkt. 13 statutu Schroniska dla Zwierzqt we Wloctawku, bqdqcego zalqcznikiem do ww
uchwalv.

Za wnioskiem pozytywnie opowiedziato siq 5 czlonk6w Komisji, przy braku gios6w

przeciwnych i2 glosach wstrzymujecych sie.

powaianiem

lslaw\yrzonkt ki/

+(r4/uut'Uh'
Komisji Gospodarki

Miejskiej i Ochrony Srodowiska
E. P.



Komisja GosPoC :r'l:i l4ielrkiei

i Ochrorry :ii " ,': I
RadY Miasia,, :','-r'r'"'t:k

BRM. 0014.2.12.2017

Wloclawek. 23 marzec 2O17r.

Prezydent Miasta Wfoclawka

OPINIA Nr 11/2017
Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska

Rady Miasta Wloclawek
z dnia 23 marca 2017 rokr

Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska Rady Miasta Wfoclawek, podczas

obrad w dniu 23 marca 2077 roku wypracowala pozytywnQ opiniq do projektu uchwafy w
sprawie przyjQcia ,,Raportu z realizacji Programu ochrony 6rodowiska przed halasem dla
miasta Woclawek za 2016 rok".

W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoSci 7 radnych za wydaniem
pozytywnej opinii cztonkowie Komisji opowiedzieli siq jednomySlnie, przy braku gtos6w
przeciwnych i wstrzymujqcych siq.

Miejskiej i Ochrony Srodowiska



Komisia GosPodarki lr4ieiskieJ

i dchronY Srodovriska

RadY Miasta Vv'toclawek

BRM. 0014.2.13.2017

Wlociawek. 23 marzec 2ot7r.

Prezydent Miasta Wlocfawka

OPINIA Nr t2l2gt7
Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska

Rady Miasta Wfoclawek
z dnia 23 marca 2017 roku

Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska Rady Miasta Wloctawek, podczas

obrad w dniu 23 marca 2017 roku wypracowafa pozytywnQ opiniq do projektu uchwaly w
sprawie ustanowienia pomnik6w przyrody.

W wyniku gfosowania przeprowadzonego w obecno5ci 7 radnych za wydaniem
pozfywnej opinii czfonkowie Komisji opowiedzieli sig jednomy3lnie, przy braku glos6w
przeciwnych i wstrzymujqcych siq.

Miejskiej i Ochrony Srodowiska

powoianiem

Stlnislaw lAtawrzonkos



Komisja GospoCa.li Mieiskiel
i Ochrony Srorjcyriska

Rady Miasta Wloclawek

BRM. 0014.2.14.2017

Prezydent Miasta Wloclawka

OPINIA Nr 13/2017
Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska

Rady Miasta Wlocfawek
z dnia 23 marca 2017 roku

Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska Rady Miasta Wloclawek, podczas
obrad w dniu 23 marca 2OL7 roku wypracowala pozytywnE opiniq do projektu uchwaty
zmieniajqcej uchwalq w sprawie okreilenia przystank6w komunikacyjnych bqdqcych
wfasno5ciq lub zarzqdzanych przez Gminq Miasto Wlocfawek, udostqpnianych dla Operator6w
i Przewoinik6w oraz w sprawie okreilenia warunk6w i zasad korzystania z tych obiekt6w.

W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecno6ci 7 radnych za wydaniem
pozytywnej opinii czlonkowie Komisji opowiedzieli siq jednomySlnie, przy braku gtos6w
przeciwnych i wstrzymujacych siQ.

Miejskiej i Ochrony Srodowiska

Wloclawek, 23 marzec 2OL7r.



Komisla GosPodarki Mieiskiel

i OchronY lrodowiska

RadY Miasta Vvloclawek

BRM. 0014.2.15.2017

Wloclawek, 23 marzec 2017 r.

Prezydent Miasta Wlocfawka

OPINIA Nr L4l2Ot7
Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska

Rady Miasta Wfoclawek
z dnia 23 marca 2017 roku

Komisja Gospodarki Miejskiej iOchrony Srodowiska Rady Miasta Wloclawek, podczas

obrad w dniu 23 marca 2017 roku wypracowala pozytywnE opiniq do projektu uchwaty w
sprawie Programu opieki nad zwierzQtami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomno5ci
zwierzqt w mieicie Wfoctawek na rok 2017.

W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoSci 7 radnych za wydaniem
pozytywnej opinii czlonkowie Komisji opowiedzieli siq jednomySlnie, przy braku glos6w
przeciwnych i wstrzymuj4cych siq.

Przewodniczecy Komisjl 6ospodarki

Miejskiej i Ochrony Srodowiska



Komisja Gospodarki Mieiskiei
i Ochrony Srodowiska

Rady tviiasta Wloclawek

BRM. 0014.2.16.2017

Wtocfawek, 23 marzec 2ot7r.

Prezydent Miasta Wloclawka

OPINIA Nr tSl2OLT
Komisja Gospodarki Miejskiej i ochrony Srodowiska

Rady Miasta Wlocfawek
z dnia 23 marca 2017 roku

Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska podczas obrad w dniu 23 marca br.

rozpatrujEc zagadnienie dotyczgce utworzenia jednoosobowej sp6lki Gminy Miasto
Wloclawek pod nazwq ,,Miejskie Budownictwo Mieszkaniowe Sp6lka z ograniczonQ
odpowiedzialnoSciq" - nie wypracowala pozytpnej opinii o projekcie uchwaly przedlo2onej
w powyiszej sprawie.

W rezultacie gtosowania przeprowadzonego z udziatem 5 os6b za wydaniem pozytywnej
opinii w przedmiotowej sprawie opowiedzialo siq 2 czlonk6w Komisji przy 2 glosach
przeciwnych oraz 1 glosie wstrzymujQcym siQ.

Przewodniczqcy Komisji Gospodarki

Miejskiej i Ochrony Srodowiska


